
Motion om besvarade motioner 

Som bekant hanteras en del motioner genom att de blir besvarade, det vill säga att det som 
motionen efterfrågar redan arbetas med av någon förvaltning eller kanske ska hanteras i 
budgetprocessen. Det är under behandling på något sätt men vad händer sen? När det kommer 
till bifallna motioner ligger de på en bevakningslista och efter en viss tid får 
kommunfullmäktige information om hur långt man kommit med verkställandet av motionen. 
Vi tycker att man kunde göra på liknande sätt med besvarade motioner. Det skulle på ett 
påtagligt sätt öka transparensen i det politiska arbetet. 

Miljöpartiet föreslår därför att:   

 
besvarade motioner placeras på en bevakningslista och redovisas en gång om året till 
fullmäktige. 

 

 

 

Maria Arwidson Miljöpartiet de gröna  

 

 

 


